
 

Rustad IL langrenn 

REFERAT STYREMØTE 25.4.2023 kl. 1800‐2100 

Tilstede: Barbro, Jørn, Ingrid, Jan‐Erik, Jan‐Henrik (fra kl. 1845)  

Forfall: Bjørnhild  

Sakspapir: Innkallingen inneholdt saksopplysninger 

Dagsorden 

1 Styrets sammensetning og valgperiode 
2 Trenerstatus etc. med vekt på junior og senior 
3 Kontrakter for juniortrenere og utøvere 
4 Økonomi og bruk av det økonomiske handlingsrommet 
5 Eventuelt  

   

Pkt. 1 – Styrets sammensetning og valgperiode 

I forhold til diskusjonen i styremøter tidligere i år, er det konstatert at verken idrettsforbundets lover 

eller Rustad IL sine lover har bestemmelser om hvor lang periode styremedlemmer velges for. Det 

betyr at vi kan stå ved styrets intensjon om at det vanligvis bør være slik at bare halvparten av 

styremedlemmene velges hvert år, og at leder og nestleder velges for 2 år og slik at disse ikke er på 

valg samme år.  Idrettsforbundet opplyser overfor leder at hvis ikke man fastsetter en valgperiode på 

2 år, er det et år som gjelder. 

Vedtak 

Styret i Rustad IL langrenn anbefaler løsning, både for hovedstyret og langrennsgruppen, der 

styreleder og nestleder velges for 2 år, og der man ellers har en løsning som gjør at man vanligvis 

bare skifter ut inntil halve styret hvert år. Styreleder og nestleder velges i hvert sitt år, slik at det ikke 

skjer et bytte med både leder og nestleder i et enkelt år. 

Styret i langrennsgruppen ønsker at lovene til Rustad IL oppdateres neste år utfra dette vedtaket, 

samt vedtak fra hovedlaget, før årsmøte i Rustad IL i 2024. 

 

Pkt. 2 – Trenerstatus junior og senior.  

Generelt er det krevende å rekruttere og holde på gode trenere. Hogne vil fortsette som trener for 

juniorene, men må ha mindre arbeidsbyrde. Samtidig har vi to meget dyktige trenere og 

støttepersoner i Per Krogholm og Anniken Gjerde Alnæs som begge er villig til å bidra mer. Dette er 

viktig også i forhold til god satsning overfor 15‐16 års gruppen. Anniken kan bli et viktig bidrag til 

miljøet i gruppene, og til oppfølging der en kvinnelig trener mest sannsynlig vil fungere best i forhold 

til jentene. Mht. til Per er det også viktig å gi ham så vidt mye trenerarbeid at han over tid kan 



prioritere trenerarbeid framfor annet lønnsarbeid.  I innkallingen til styremøte er det konkretisert 

omkring dette, også med hensyn til økonomiske størrelser. 

Vedtak 

Styreleder får fullmakt til å sluttavtale økte roller for Anniken og Per i tråd med saksframstillingen 

ovenfor.  Fullmakten må I stor grad hensynta hvordan innkallingen mer konkret skisserer nye og 

endrede roller for de to. 

 

Pkt. 3 ‐ Kontrakter for juniortrenere og utøvere på junior‐ og senior nivå  

Vedtak 

Kontraktene må klargjøres med hensyn til klubbtøy som utøverne har fått gratis fra klubben. Det må 

fremgå at slikt til tøy skal leveres tilbake til klubben hvis det er lite brukt slik at det kan selges. For å 

sikre at kontraktene undertegnes, må vi få en overgang til elektronisk signering, eventuelt at man må 

signere på papir ved eller før utlevering av klubbtøy. Kontraktene må også inneholde klare regler for 

støtten man får til å gå renn. 

Styreleder lager kontrakter som sendes pr mail til juniortrenerne og utøvere på junior‐ og seniornivå.. 

 

Pkt.  4 – Økonomi og bruk av handlingsrommet 

I og med at kommunen tok det aller meste av kostnaden ved bygging av nytt Arenahus, har klubben 

oppspart tilsvarende 8 millioner kroner på en «låst» konto. Det har det siste året vært diskusjoner i 

styret om bruk av disse midlene.  Et sentralt tema i diskusjonen har vært hensynet til investeringer 

opp mot ønsker om å holde utøvernes kostnader lave. Med hensyn til behov for investeringer, er det 

blant annet trukket fram følgende: 

 
‐ Innkjøp av utstyr (Tredemølle/r til Fjelstadbuen, Rustad‐bil som må byttes ut, 

mønepanner, utstyr arenabygget/bua, skiutstyr, Lys/lyd/skilt ute til arenabygget 
‐ Enda bedre snøproduksjonsanlegg og mulig etablering av rulleskibane på Grønmo, jf. 

klubbens strategiske plan og da særlig hva som er nødvendig tilpasning til kortere sesong 
med skiføre 

 

Med hensyn til løpende kostnader, omfattet diskusjonen blant annet omfattet: 

‐ Lønn ungdomstrenere – Forslag: Øke satsene med kr. 20,‐ (til 220,‐ / 270,‐) + belønne de 
ungdomstrenerne som har treninger for gruppene 11‐14 år og er på trening 1,15 ‐ 1,5 
timer med kr. 50 pr. gang (til 250,‐ / 300,‐) 

‐ Om lønnsbudsjettene generelt må økes, samtidig som det kan være viktig ikke å bruke 
oppsparte midler til lønninger 

‐ Eventuell bruk av lønnet engasjement for å styrke arbeidet med frivillighet i 
langrennsgruppen 

‐ Lavere kostnader for utøverne til samlinger o l 
‐ Prosessen med å bygge opp en større felles skipark slik at den enkeltes utstyrskostnad 

går ned samtidig som man særlig for 15‐16 år og eldre kan sikre meget gode ski til bruk i 
konkurranser. Jf. at det ikke nødvendigvis kan realiseres bare ved bruk av midler som vi 
får ut fra søknad til eksterne instanser. 



‐ Det kan være viktig å unngå å bruke oppsparte midler slik at det binder opp økt 
kostnader over tid 

‐ Vi må ha ny Rustad bil og da med drivstoff, jf. lange reiseruter. Bilen må være robust og  
tilstrekkelig stor for lange utenlandsturer, og fortrinnsvis ha automatgir. Både leie og 
låne kan være aktuelt. Alternativene må undersøkes nærmere.   

‐ Vi bør kjøpe tredemølle og ha den i Fjelstad bua, og ordne noe på bygget (lyd, lys ute). 
‐ Økte lønninger bør ikke gå av oppsparte midler 
‐ Jan‐Erik og Barbro må undersøker om den kontoen der vi bare får 1,2% (8 mill kontoen ) 

kan omplasseres slik at vi minst kommer opp i  4% rente. 
 

Vedtak 

Styret slutter seg til anskaffelser av tredemølle/r, ny bil, noen i møte skisserte investeringer i 

snøproduksjonsanlegget, og nødvendig supplering av utstyr etc. ved arenabygget. Styret er opptatt 

av at ytterligere valg må ses i sammenheng med nærmere avklaringer omkring eget rulleskianlegg.  

Styret slutter seg til å øke lønnen til ungdomstrenere, også ut fra å bergene 1,5 timer der vi før bare 

har betalt for 1 time. Jf.  å gi noe til for‐ og etterarbeid for treninger. Konkret forslag fra styreleder  

sendes til godkjenning/uttale pr mail.  

 

Pkt. 6 Eventuelt 

Eventuelt ‐ utleie 

I avtalen med Oslo kommune om arenahuset, og etterfølgende styrevedtak om utleie, er det trukket 

rammer for hvor mye andre enn Rustad som kan få disponere det nye arenahuset, og hvilke krav 

dette stiller til leietakere og langrennsgruppen. Hvor langt man kan og bør gå i utleie er også en 

problemstilling om hvor mye utleie det er mulig å administrere, samt balansen mellom Rustad sine 

aktiviteter og andres aktiviteter. Ifølge kontrakten vi har med Bymiljøetaten, så må arenahuset følges 

opp på en eller anen måte ved utleie. Vi har ansvar for det meste der, også ved utlån. Men en 

mulighet for mer å imøtekomme ønsker om bruk for idrettsarrangementer kan være å se på 

mulighetene for utleie av Bua. 

Vedtak 

Styret kommer tilbake med en gjennomgang av de konklusjonene om utleie som så langt er trukket.  

Dette basert på blant annet å få svar på om løsninger med kodelås (bua) kan øke muligheten for 

utleie som ikke betinger at langrennsgruppen må ha personell til stede ved utleie. 

 


